
e-φαρμακείο | Forum Φαρμακοποιών - Forum Φαρμακοποιών | e-φαρμακείο
Δημιουργήθηκε: 29 July, 2025, 12:13

ΜΕΙΩΣΕΙΣ ΤΙΜΩΝ ΦΑΡΜΑΚΩΝ
Δημοσιεύθηκε από ioanna - 25/11/2009 20:16
_____________________________________

ΣΧΕΤΙΚΑ ΜΕ ΤΙΣ ΕΝΔΕΧΟΜΕΝΕΣ ΜΕΙΩΣΕΙΣ ΣΤΙΣ  ΤΙΜΕΣ ΤΩΝ 6000 ΦΑΡΜΑΚΩΝ ΠΟΥ ΘΑ ΓΙΝΟΥΝ
ΠΕΡΙΠΟΥ ΤΟ ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟ ΠΙΣΤΕΥΩ ΟΤΙ ΕΝΑ ΜΕΣΑΙΟ ΦΑΡΜΑΚΕΙΟ ΜΕ STOCK 50000 ΘΑ
ΥΠΟΣΤΕΙ ΜΙΑ ΜΕΣΗ ΖΗΜΙΑ 7000ΜΕ 8000 ΕΥΡΩ. ΓΝΩΡΙΖΕΙ ΚΑΝΕΙΣ ΑΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΚΑΠΟΙΑ
ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΗ ΑΠΟ ΜΕΡΟΣ ΜΑΣ ΓΙΑ ΑΥΤΟ ΤΟ ΓΕΓΟΝΟΣ ? ΓΙΑΤΙ ΑΝ ΕΡΘΕΙ ΚΑΙ ΑΥΤΟ ΜΑΖΙ ΜΕ
ΤΗΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΔΥΣΠΡΑΓΙΑ ΤΩΝ ΤΑΜΕΙΩΝ ΜΑΛΛΟΝ ΤΟ ΜΕΛΛΟΝ ΕΙΝΑΙ ΣΚΟΤΕΙΝΟ ΚΑΙ
ΔΥΣΟΙΩΝΟ.

============================================================================

Απ:ΜΕΙΩΣΕΙΣ ΤΙΜΩΝ ΦΑΡΜΑΚΩΝ
Δημοσιεύθηκε από vagemm - 26/11/2009 23:02
_____________________________________

Πέστα συναδελφε.  
Δεν φτανει που κανουν υγειονομική πολιτικη με τα λεφτα μας (βλέπε ΟΠΑΔ) θα υποστουμε και μια
μεγαλη ζημια και κανεις δεν λεει τιποτα. 
Ειμαι απαισιοδοξος παντως. Δεν νομιζω να κουνηθεί κανείς στον ΠΦΣ είτε γιατι εχει ηδη βολευτεί
είτε γιατι μας απείλουν με το ανοιγμα του επαγγελματος...

============================================================================

Απ:ΜΕΙΩΣΕΙΣ ΤΙΜΩΝ ΦΑΡΜΑΚΩΝ
Δημοσιεύθηκε από ioanna - 27/11/2009 05:09
_____________________________________

συμφωνω μαζι σου και εχω να προσθεσω οτι ολοι πρεπει να ειμαστε σε επαγρυπνηση.δεν εχουμε να
περιμενουμε τιποτα και απο κανεναν. η δυναμη μας ειναι οι ασθενεις και η ικανοποηση των αναγκων
τους με τον πολυπλευρο ρολο μας . επισης εχω να προτεινω οι αγορες μας να γινονται αν ειναι
δυνατον απο τους συνεταιρισμους μας και οχι απο ιδιωτικες φαρμακαποθηκες που επιβουλευονται
το μελλον μας , ειναι οι μονοι που στεκονται διπλα μας !

============================================================================

Απ:ΜΕΙΩΣΕΙΣ ΤΙΜΩΝ ΦΑΡΜΑΚΩΝ
Δημοσιεύθηκε από tradewind - 27/11/2009 08:10
_____________________________________

ioanna έγραψε: 
επισης εχω να προτεινω οι αγορες μας να γινονται αν ειναι δυνατον απο τους συνεταιρισμους μας
και οχι απο ιδιωτικες φαρμακαποθηκες που επιβουλευονται το μελλον μας , ειναι οι μονοι που
στεκονται διπλα μας ! 

Συμφωνώ απόλυτα! Ας καταλάβουν όλοι πλέον ότι υπάρχουν πολύ σημαντικότερα θέματα από
κάποιες ευκαιριακές εκπτώσεις σε φάρμακα από ιδιωτικές φαρμακαποθήκες.  ;)

============================================================================
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Απ:ΜΕΙΩΣΕΙΣ ΤΙΜΩΝ ΦΑΡΜΑΚΩΝ
Δημοσιεύθηκε από vagemm - 27/11/2009 18:54
_____________________________________

tradewind έγραψε: 
ioanna έγραψε: 
επισης εχω να προτεινω οι αγορες μας να γινονται αν ειναι δυνατον απο τους συνεταιρισμους μας
και οχι απο ιδιωτικες φαρμακαποθηκες που επιβουλευονται το μελλον μας , ειναι οι μονοι που
στεκονται διπλα μας ! 

Συμφωνώ απόλυτα! Ας καταλάβουν όλοι πλέον ότι υπάρχουν πολύ σημαντικότερα θέματα από
κάποιες ευκαιριακές εκπτώσεις σε φάρμακα από ιδιωτικές φαρμακαποθήκες.  ;) 

Σωστοί και οι 2. Οι Συνεταιρισμοί (μέσω των μετόχων τους) είναι και η μοναδικη (κατα καποιον
τρόπο) συνένωση Φαρμακοποιών που στο άμεσο μέλλον είναι απαραιτητη. Δέν υπάρχει μονο η
τσέπη μας υπάρχει και η μακροπροθεσμη επιβιωση μας.

============================================================================

Απ:ΜΕΙΩΣΕΙΣ ΤΙΜΩΝ ΦΑΡΜΑΚΩΝ -  ΡΟΛΟΣ ΤΩΝ ΣΥΦΑ
Δημοσιεύθηκε από agathop - 27/11/2009 21:36
_____________________________________

Σύντομα θα υπάρξει εκτενής αναφορά για τον ρόλο των ΣΥΦΑ και της ΟΣΦΕ. θα έχουμε την
ευκαιρεία να τα πούμε αναλυτικά. Η αναγκαιότητα, όχι μόνο ύπαρξης αλλά και ή άμεση συνένωσή
τους , είναι επιτακτική ανάγκη. Δεν θα μας περιμένουν οι πολυεθνικές και οι εγχώριοι
μεγαλοαποθηκάριοι, οι οποίοι θέλουν να μας βγάλουν από την μέση.

============================================================================

Απ:ΜΕΙΩΣΕΙΣ ΤΙΜΩΝ ΦΑΡΜΑΚΩΝ -  ΡΟΛΟΣ ΤΩΝ ΣΥΦΑ
Δημοσιεύθηκε από ioanna - 28/11/2009 05:08
_____________________________________

ΕΥΧΟΜΑΙ ΟΛΑ ΑΥΤΑ ΝΑ ΠΡΟΧΩΡΗΣΟΥΝ ΜΕ ΓΟΡΓΑ ΒΗΜΑΤΑ ΑΛΛΑ ΟΧΙ ΒΙΑΣΤΙΚΑ ΚΑΙ
ΟΦΕΙΛΟΥΜΕ ΟΛΟΙ ΝΑ ΣΥΣΤΡΑΤΕΥΤΟΥΜΕ ΓΙΑ ΤΟ ΣΚΟΠΟ ΑΥΤΟ. ΠΙΣΤΕΥΩ ΠΑΝΤΩΣ ΟΤΙ ΟΙ ΣΥΦΑ
ΕΚΤΟΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΠΩΛΗΣΗ ΦΑΡΜΑΚΩΝ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΤΟΥΝ ΩΣΤΕ ΝΑ ΑΠΟΤΕΛΕΣΟΥΝ
ΤΗΝ ΚΟΙΤΙΔΑ ΓΥΡΩ ΑΠΟ ΤΗΝ ΟΠΟΙΑ ΘΑ ΑΝΑΠΤΥΧΘΟΥΝ ΤΑ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΖΟΜΕΝΑ ΦΑΡΜΑΚΕΙΑ
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